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Érkezett : 314 cT 3o.
Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012. évi OVI.

Törvény 42.* (8) bekezdése, továbbá az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 10!2014 . (II .24. )
OGY határozat 124. §-a a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Varga Mihály
Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető miniszter úrhoz

„Orbán 50 ezer ember nyugdíjával játszik ? ”

Tisztelt Miniszter Úr!
A napokban a sajtó bő terjedelemben taglalta, hogy zavar van a korkedvezményes nyugdíja k

területén. Az alábbi írások olvasása közben fokozódott az aggodalmunk abban a tekintetben, hogy kelő
figyelem és megoldási szándék van-e a kormány szakapparátusában a probléma orvoslására .

Példák a sajtó címeire :
• Mi lesz a korkedvezményes nyugdíjazással ?
• Tízezrekkel szúr ki a kormány
• Rengeteg nyugdíj előtt álló aggódhat Magyarországon
• Ötvenezer ember nyugdíjával játszik a kormán y
• Orbán 50 ezer ember nyugdíjával játszik

Az írásokból az tűnik ki, hogy tisztázatlanság van a „veszélyes munkakörök” meghatározásában ,
a „veszélyes munkakörökben dolgozók után fizetett 13 %-os extra jutalék” összege körül, a „jogszerz ő
évek” beszámítása területén .

Kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat, hogy :
1.) Milyen döntéseket hoz a közeli napokban a Kormány, azért, hogy a korkedvezménye s

nyugdíjak ne szűnjenek meg?
2.) Folytat-e megbeszéléseket a Kormány a munkavállalók képvisel őivel, azért, hogy a

korkedvezményes nyugdíj szabályai miként változzanak meg ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014. szeptember.30.

	

Lukác
(MSZP)

országgyűlési képviselő
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